



# Råde Jeger og Fiskerforening

Postboks 78, 1640 Råde



## Referat fra styremøte 30. April 2019

Sted: Jegerhytta Jerndalen

### Innkalt:

Andre Holt, Arild Kristiansen, Bent Hansen, Arnt Maurseth, Jan Ihleby, Cecilie C. Hansen, Jon Sanne, Sten A Pettersen, Kjell Solhaug, Ole Morten Gabrielsen, Siri Marlen Lindem, Siv Eriksen, Anders Sandvig, Lars Mørk, Silje Monica Andersen, Reinert Fredriksen.

### Tilstede:

Andre Holt, Arild Kristiansen, Bent Hansen, Arnt Maurseth, Jan Ihleby, Sten A Pettersen, Kjell Solhaug, Ole Morten Gabrielsen, Siri Marlen Lindem, Anders Sandvig, Lars Mørk, Silje Monica Andersen, Reinert Fredriksen.

### Jan Arvid Motrøen (tidligere Jan Åker)

Jan Arvid Motrøen døde plutselig 25. april 2019.

Før møtet startet hadde styret et minutt stillhet til minne om Jan Motrøen.

Reinert skal legge ut info om bisettelsen på Facebook; Glemmen Kirke 8.Mai.

RJFF sender bukett eller et beløp (f. eks. 1000,-) til kreftssaken. (Kjell avklarer)

Sak nr.	AGENDA:	Ansvar	Dato ferdig:
	<b>Innkommende info og skriv.</b>		
	<ul style="list-style-type: none"><li>- SNO låner riflebanen 8. Mai, 1000,- i baneleie, std. avgift pr. skudd. Naboer må varsles !!</li><li>- Ungdomsskolen i Råde skal sette opp gapahuk (på dagtid), bak ungdomsskolen i Amundbukta Vansjø. OK at skolen benytter vårt kundekonto hos Karlsen og Fritzøe.</li><li>- Vi har mottatt de siste våpenkortene, vi er nå helt à jour med alt formelt vdr. våpen. Vi kjøper 3+2 enkle våpenfuttal.</li><li>-</li></ul>	Rifleutv . Kjell Siri	
	<b>Gjenstående aksjonspkt. fra styremøtet 19. mars 2019</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Frivillighetsregisteret; Registrering i dette registeret er ikke helt rett frem. Kjell gjør et nytt forsøk.</li><li>- Mobildekning på standpl. riflebanen er ikke bra. Sjekke muligheter for forbedring.</li><li>- Kabler i bunkers trenger å bli festet + ”opprydding” i bunkerens elkabling.</li><li>- Service på riflebanen er bestilt, men ikke gjennomført pr. møtedato.</li></ul>	Kjell Arild Arild Arnt	

<p><b>Utvalgene informerer.</b></p> <p><b>Rifleutvalg:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Service er bestilt til rifleelektronikk.</li> </ul> <p><b>Økonomi</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Første kvartal 2019 viste et driftsresultat på +3896,-</li> <li>- Vi betaler ca 20,000,-/år i renter på lånet. Styret ønsker å vurdere å betale ned på banklånet, ønsker innstilling fra kasserer før beslutning på neste styremøte.</li> <li>- To personer som var på jakthundkurs (del 1), men ikke ville forplikte seg ovenfor foreningen, må betale tilbake kursstøtten.</li> </ul> <p><b>Ungdomsutvalg</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lokkekurs er gjennomført (Henning), bra respons i gruppa.</li> <li>- Hjerte-Lunge-Reding med hjertestarter; Kurs gjennomført, oppfattes som positivt tiltak.</li> <li>- Ungdomsfisketur til Thorsnes 4-5 Mai. Turen er nå utvidet til fisketur for hele foreningen.</li> <li>- Utvalget har fortsatt minkfeller ute.</li> <li>- Vi støtter en ungdom som er tatt ut til å delta på jaktskytterstevne i Tyskland og Finland, 2 x 5000,-</li> <li>- Dato for Jaktskytterskole må fastsettes.</li> </ul> <p><b>Hagleutvalg</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hagle har to stevner som er nær forestående, fylkesmesterskap Jegertrap 11. Mai og Klubmesterskap onsd. 29.Mai</li> <li>- Et medlem i foreningen fikk ikke skyte på en mandag pga manglende skytekort og litt uklar kommunikasjon med de som var tilstede. Reinert sendte mail der han karakteriserte episoden som uønsket og oppfordret generelt til mer fleksible regler. Dette var en egentlig en fillesak som fikk eskalere voldsomt; De to som hadde hagle-vakt denne dagen har trukket seg fra foreningen og i ettertid kommet med svært mange negative uttalelser om foreningen. Også internt i foreningen for øvrig har dette resultert i flere negative mail. Det er ikke bra!! Lars vil ikke ha flere negative mail. Jan oppfordret alle til å avklare uenigheter direkte ansikt til ansikt, da SMS, mail, etc lett fører til at en at en tar i for mye.</li> </ul> <p>Vi må ta inn over oss at arbeidet i foreningen er frivillig og at mange av medlemmene legger ned svært mye av sin fritid her, og ved eventuell kritikk bør en derfor trø svært varsomt.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Før møtet hadde Geir meldt fra at han trekker seg som fra RJFF-styret. Lars møter i RJFF styret på vegene av hagle.</li> </ul> <p><b>Fiskerutvalg</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Utvalget har en sjøørret-fiskekonkurranse i perioden April og Mars. Det er tre klasser; Fluefiske, åpen klasse og ungdomsklasse. Lengste fisk vinner.</li> <li>- Fisketur; Alle RJFF medlemmer er invitert med på fisketur til Torsnes 4-5 mai.</li> </ul> <p><b>Seniorgruppa</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Foreningsbåten er klargjort for i år. Ev. utlån gjennom Sten.</li> <li>- Seniorgruppa hjelper til med generell opprydding på dagtid mandag 6.</li> </ul>	<p>Kjell</p> <p>Kjell</p> <p>Anders?</p>	
---	--	--

	<p><b>Dameutvalg</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Jobber på og er i rute i henhold til planer for gruppa.</li> <li>- Mistet et medlem i forbindelse med en mandagsskyting med mye negativt etterspill, se hagleutvalg.</li> </ul> <p><b>Jaktutvalg</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Utvalget jobber for tiden med jaktstien.</li> <li>- Det er grunn til å tro at det har blitt konsumert alkohol under jakt i 2018. I tillegg har det vært flere uheldige og lite ønskelige episoder (ref. tidligere referat)</li> <li>- Etter innhenting av noe mer informasjon, kommer en til at forholdet skal anmeldes.</li> <li>- Episodene i 2018 oppfates om som svært negative, og foreningen vil iverksette egen tiltak etter at anmeldelse er foretatt.</li> <li>- Vi starter opp en hundegruppe (v. Fam Mørk)</li> </ul>	Ben  Ben/ Reinert Lars	
	<b>Annet</b>		
	<p><b>Støtte til aktiviteter utenom foreningen.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Foreningen støtter medlemskap i Norges Skytterforbund for medlemmer som skyter på større stevner. Pr. dd. er det ca 25 medlemmer. I tillegg kommer støtte til reise i forbindelse med enkelte stevner. Til nå har slik støtte vært diskutert for hvert enkelt tilfelle. Vi trenger en mer gjennomgripende diskusjon og å sette opp retningslinjer for hvordan vi forholder oss til dette.</li> </ul> <p><b>Vedtekter</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vedtektene reflekterer ikke lenger helt virksomheten vi bedriver. I tillegg er en hundegruppe under etablering. Reinert ønsker innspill til endringer sssm. Gjeldende vedtekter er nå sendt til alle i styret.</li> </ul> <p>Vedlikehold</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi trenger en vedlikeholdsplan for anleggene våre Ber alle utvalgsledere om å sette opp en liste over prioriterte oppgaver, og om mulig noen dugnadsdager/-tider.</li> </ul>	Kjell/ Reinert?  Reinert Styremed lemmer  Utvalgs- ledere.	
	<p><b>Aktivitetsskalender, oppdatert</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Styremøter 19/03/2019, 30/04/2019, 25/06/2019, 20/08/2019, 15/10/2019, 10/12/2019</li> <li>- <b>Sommeravslutning med grill og vafler ved siste skyting, 26. juni</b></li> <li>- Årsmøte 2020, midten av februar.</li> </ul>	Reinert	

**Neste styremøte: tirsdag 25. Juni kl.18.00.**

*Møtesekretær  
Arild K.*